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آیت الله سعیدی:

دشمن میخواهد بیحجابی را نشان اعتراض ملی و به مقوله سیاسی تبدیل کند
<;br&#47>.امام جمعه قم گفت: دشمن به دنبال این است که بیحجابی را نشان اعتراض ملی و از مقوله فرهنگی اجتماعی به مقوله سیاسی تبدیل کند

به گزارش سایت خبری پرسون، با بیان اینکه دشمن میخواهد در مقوله حجاب با یک تیر چند نشان را بزند، گفت: دشمن به دنبال این است که
بیحجابی را نشان اعتراض ملی و از مقوله فرهنگی اجتماعی به مقوله سیاسی تبدیل کند و سپس با حساس کردن فضای دینی جامعه متدینان را به

عکسالعمل انفعالی وادار کند و مردم را به جان هم بیندازد.

 بخش هایی  از اظهارات آیت الله سعیدی را در ادامه می خوانید:

تهاجم فرهنگی از سالها قبل از ابزارهای دشمن بوده و این حربه دشمن هیچ گاه از سوی دستگاه های ذیربط جدی تلقی نشده است، رهبر معظم
انقلاب نسبت به این شرایط در بیانات خود فرمودند دعوا بر سر مسئله باحجاب و بدحجاب نیست، دعوا بر سر از دنیا رفتن یک دختر جوان نیست،

بحث سر اصل استقلال، ایستادگی و اقتدار ایران اسلامی است.

تولیت آستان مقدس حضرت معصومه(س) با بیان اینکه دشمن می خواهد ما را به خطای راهبردی در تشخیص اولویت های کشور و نظام مبتلا کند،
افزود: در این شرایط باید هوشمندانه عمل کنیم و از هر سخن و موضعی که به نفع شمن و تکمیل کننده نقشه دشمن است باید پرهیز کنیم.

حضرت زهرا(س) درس لحظه شناسی به ما می دهند،  همانطور که اولویت قیام حضرت زهرا(س) حفظ وحدت امت بود در کشور ما هم اولویت با
حفظ وحدت کلمه و اتحاد مردم با مسئولان و مسئولان با مردم است زیرا وحدت به کشور اقتدار می بخشد و باید این اقتدار را حفظ کنیم.

امام رضا(ع) در یکی از مناظرات خود به جاثلیق مسیحی فرمودند «به خدا قسم ما به پیامبری حضرت عیسایی باور داریم که به پیامبری حضرت
محمد(ص) باور داشت». بنابراین ما نیز میلاد این پیامبر خدا را به مسیحیان ایران و سراسر جهان تبریک می گوییم.


